

Title (en)

WATER RECREATION DEVICE.

Title (de)

WASSER-VERGNÜGUNGSANORDNUNG.

Title (fr)

DISPOSITIF DE DIVERTISSEMENT AQUATIQUE.

Publication

EP 0244469 A1 19871111 (EN)

Application

EP 86907034 A 19861020

Priority

US 78939585 A 19851021

Abstract (en)

[origin: WO8702262A1] A water recreation device comprises a support member (14) for supporting a person on water so that the person may be towed by a tow line (42) over a water surface. The device further comprises an upright member (12) connected to the support member for providing balancing and steering control by the person on the support member. Water skis and surfboard-style devices presently on the market may be fitted with an adapter (200) incorporating the invention. The adapter comprises a housing (202) adapted to be connected to the water ski or surfboard. The adapter further comprises an upright member (212) for providing balancing and steering control.

Abstract (fr)

Le dispositif de divertissement aquatique comprend un organe de support (14) permettant de supporter une personne sur l'eau de sorte que cette personne peut être remorquée par un filin de remorquage (42) sur la surface de l'eau. Le dispositif comprend en outre un organe vertical (12) relié à l'organe de support et permettant à la personne se trouvant sur l'organe de support d'équilibrer et de diriger le dispositif de divertissement aquatique. Les skis aquatiques et les dispositifs du type planche de surf actuellement commercialisés peuvent recevoir un adaptateur (200) de l'invention. L'adaptateur comprend un logement (202) dans lequel est insérée une extrémité du ski aquatique ou de la planche de surf. L'adaptateur comprend également un organe vertical (212) pour équilibrer et diriger le dispositif de divertissement aquatique.

IPC 1-7

A63C 15/00

IPC 8 full level

B62B 13/04 (2006.01); **B63B 35/81** (2006.01)

CPC (source: EP)

B62B 13/043 (2013.01); **B62B 15/007** (2013.01); **B63B 32/40** (2020.02); **B63B 34/54** (2020.02); **B63B 32/30** (2020.02); **B63B 32/57** (2020.02);
B63B 32/59 (2020.02)

Citation (search report)

See references of WO 8702262A1

Cited by

CN112623123A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8702262 A1 19870423; EP 0244469 A1 19871111

DOCDB simple family (application)

US 8602196 W 19861020; EP 86907034 A 19861020